
Geachte mevrouw/meneer, 
 
Wij als elektronisch dampen speciaalzaak zijn voortdurend bezig met het informeren van 
onze afnemers met betrekking tot het gebruik van elektronische dampwaar. Vanuit de 
overheid worden er de afgelopen jaren steeds strengere maatregelen gesteld waar wij als 
ondernemers aan dienen te voldoen. Hierbij wordt echter de uitgangspositie van de 
ondernemer vergeten. het wordt steeds moeilijker om de juiste producten te kunnen 
leveren afgestemd aan de vraag van de consument. Dit komt doordat veel 
leveranciers/fabrikanten er voor kiezen om producten niet meer in Nederland te verkopen 
of dat deze producten niet mogen worden verkocht door de huidige regelgeving. 
 
Wij krijgen dan ook vanuit veel klanten te horen dat dit de illegaliteit rondom onze 
producten enorm in de hand werkt. In dit tijdperk is het enorm kortzichtig om te denken dat 
lokale wetgeving omtrent deze producten ook maar iets van effect zal hebben op het 
gebruik van de Nederlandse consument. Via internet zijn er namelijk genoeg partijen, 
voornamelijk over de grens die de producten vaak nog goedkoper wel kunnen aanbieden. 
Hierdoor worden wij enerzijds als markt enorm benadeeld en daarnaast is dit vaak nog 
gevaarlijk voor de consument zelf door verminderde controle op kwaliteit en daarnaast ook 
minder uitleg omtrent producten met gevolg foutief gebruik wat enorme schade kan 
aanrichten. 
 
Extra regelgeving zou dit effect dan ook alleen maar versterken. Hiermee is de overheid niet 
bezig met het belang van haar burgers. Over de desinformatie die wordt gesteld omtrent 
het effect en de invloed van verkoop aan jongeren nog niet gesproken. Hier wordt bewust 
een hoop informatie weggelaten door onze staatsecretaris blokhuis. Voornamelijk wanneer 
er wordt gesproken over dampende jongeren. Er wordt alleen gesproken over  
experimenterende jongeren en niet gesproken over jongeren die deze producten op 
regelmatige basis gebruiken. Daarnaast zien we dat het aantal experimenterende jongeren 
enorm aan het afnemen is. Dit valt te verklaren doordat jongeren bij het gebruik van onze 
producten zelf in de hand hebben om wel of geen nicotine te gebruiken in de producten. 
Gezond verstand zegt dan ook dat wanneer iemand geen roker is, deze ook geen nicotine 
zullen gebruiken in een apparaat. Hierdoor is het gebruik dus in principe niet verslavend en 
zal er ook geen regelmatig gebruik ontstaan. 
 
Vanuit onze zienswijze kan er beter worden geïnvesteerd door de overheid in een 
gemakkelijk (online) leeftijd verificatie systeem. Dat is de enige oplossing voor dit probleem 
en niet de toenemende maatregelen en regelgeving. Deze maatregel en vele anderen 
werken alleen ten gunste van de grote tabaksfabrikanten die benauwd zijn voor een grotere 
populariteit van onze producten. 


